
 

 
 

Poznań, 25 kwietnia 2018 r. 

 

Interpelacja 

ws. poprawy przepustowości samochodów przez przejazd kolejowy na Dębcu 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

W związku ze zgłoszeniem mieszkańców, uprzejmie proszę o podjęcie interwencji w 

sprawie poprawy przepustowości samochodów przejeżdżających przez przejazd kolejowy na 

Dębcu. Obecnie przejazd kolejowy zamyka się na kilka minut przed przejazdem pociągu, 

przez co liczne grupy osób przechodzą pod barierkami, powodując tym samym szereg 

możliwych zagrożeń. Po przejeździe pociągu następuje często kolejne kilka minut czekania, 

gdyż w drugą stronę rusza inny pociąg. Sytuacja ta generuje również duże korki 

samochodowe, przez to także kierowcy tracą często na tym fragmencie dużą ilość czasu. 

 Kwestia jest możliwa do usprawnienia, gdyż w innych miastach czy państwach – dla 

przykładu w Szwecji, następuje przed przejazdem sygnał dźwiękowy, po kilkunastu 

sekundach opadają szlabany, pociąg przejeżdża i po kolejnych kilkunastu sekundach 

następuje podniesienie szlabanów w górę. Nikt więc też nie przechodzi pod szlabanami.   

 

Łączę wyrazy szacunku, 

   

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


